
Årsmöte Höja Lekplats samfällighetsförening

Tisdagen l- mars 2016 i Församlingshemmet.

t. Mötet öppnades

2. Val av mötesfunktionärer:
Jonas Brorson valdes till ordförande, Henrik Lindvall till sekreterare,

Maria Liljekvist och Daniel Klinteman till justeringsmän.

3. Dagordningen godkändes.

4. Genomgång av föregående årsmötesprotokoll godkändes.

5. Styrelsens verksamhetsberättelse gicks igenom och godkändes.

6. Kassörens redovisning gicks igenom och godkändes.

7. Revisorerna gick igenom sin granskning och godkände resultatet.

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

9. Ersättning till styrelsen om 250 kr per person till gemensam måltid

godkändes.

10. Det hade inte inkommit några motioner från medlemmarna.

11. Årsavgiften fastställdes och blir oförändrad dvs. 250 kr per andel och år.

12. Budget för 2016 med ett negativt resultat om 30250 kr godkändes.

13. Jonas valdes om som ordförande på 1 år.

14. Daniel och Henrik valdes om som styrelseledamöter pä 2 är.

15. Joakim valdes in som styrelsesuppleant pä2är.
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16. Som ny revisor efter avgående Anders Södertun valdes Gunnar på 1 år.

17. Anders Davidsson valdes som revisorssuppleant på L år.

18. Till valberedningen valdes lngrid Brorson och Anders Davidsson om.

lg.Tecknings och attesträtt skall tecknas för ordförande Jonas Brorson och

kassör Maria Liljekvist var för sig.

20. övriga frågor:

Besiktningen av lekplatsen sker oregelbundet, styrelsen ska kontakta

kommunen för att få svar på hur tätt besiktningarna ska genomföras.

Byavägen är i väldigt dåligt skick, styrelsen skall kontakta trafikverket om

detta.

Vägskyltarna längs byavägen är väldigt smutsiga, dessa ska tvättas vid

vårstädningen.

Eftersom lekande barnskyltarna börjar bli gamla ska nya sättas upp, foto
tas i samband med vårstädningen.

21. Protokollets kommer attJinnas på hoja.nu samt på anslagstavlan.
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